

When Typhoon Signal No. 8 or above or Black Rainstorm Warning Signal is in effect on the First Date of Sale (i.e. 2 September 2017)

If the Typhoon Signal No.8 or above or Black Rainstorm Warning Signal (the “Signal”) is in effect in Hong Kong at or before 7:00 a.m. but is lowered or cancelled at or before 7:00 a.m. on 2 September 2017, the Second Round Balloting (as described in the Information on Sales Arrangements (No.2)) and selection of specified residential properties will be conducted as scheduled.

If the Signal is in effect in Hong Kong at any time after 7:00 a.m. but is lowered or cancelled at or before 9:00 a.m. on 2 September 2017, the Second Round Balloting and selection of specified residential properties will be conducted two (2) hours after the lowering or cancellation of the Signal and the check-in timeslot for each sub-group as set out in the results of the First Round Balloting (as described in the Information on Sales Arrangements (No.2)) will be postponed by two (2) hours accordingly.

If the Signal is in effect in Hong Kong at any time after 7:00 a.m. but is lowered or cancelled after 9:00 a.m. on 2 September 2017, the Second Round Balloting and selection of specified residential properties will be postponed to be conducted on 3 September 2017 and the check-in timeslot for each sub-group as set out in the results of the First Round Balloting (as described in the Information on Sales Arrangements (No.2)) will be postponed by twenty-four (24) hours accordingly and the sales office at 5/F, Tower Two, Nina Tower, No. 8 Yeung Uk Road, Tsuen Wan, New Territories, Hong Kong will be opened from 9:00 a.m. to 9:00 p.m. on 3 September 2017.

出售首日(即 2017 年 9 月 2 日)八號或以上風球信號或黑色暴雨警告信號生效

如在 2017 年 9 月 2 日當日八號或以上風球信號或黑色暴雨警告信號（下稱「信號」）於上午 7 時或之前在香港生效但於上午 7 時或之前改為較低的信號或取消，第二輪抽籤(如銷售安排資料(第 2 號)中所述)及揀選指明住宅物業將會如期舉行。

如在 2017 年 9 月 2 日當日信號於上午 7 時之後任何時間在香港生效但於上午 9 時或之前改為較低的信號或取消，第二輪抽籤及揀選指明住宅物業將會於改為較低的信號或取消後延後兩個小時進行，同時見第一輪抽籤結果的每分組別報到時段(如銷售安排資料(第 2 號)中所述)亦將會延後兩(2)個小時進行。

如在 2017 年 9 月 2 日當日信號於上午 7 時之後任何時間在香港生效但於上午 9 時之後改為較低的信號或取消，第二輪抽籤及揀選指明住宅物業將會延後至 2017 年 9 月 3 日進行，同時見第一輪抽籤結果的每分組別報到時段(如銷售安排資料(第 2 號)中所述)亦將延後二十四(24)小時進行，而在 2017 年 9 月 3 日於香港新界荃灣楊屋道 8 號如心廣場第 2 座 5 樓之售樓處將由上午 9 時至晚上 9 時開放。